
Referat ekstraordinært møte 10.1.2019 
 
 
Tilstede: Stangnes, Kila, Seljestad b., Medkila, Bergseng, Seljestad u., Henry Andersen (kommunalsjef 
oppvekst og kultur, herunder skole og barnehage) 
Frafall: Hagebyen, Byskolen, Sørvik  
 
Det ble drøftet en hel del. Alt fra egne opplevelser til forslag om hva man kan gjøre som forelder, hva 
man ønsker fra kommunen av aktiviteter, hvordan bygge sterke barn, hvor tidlig skal man inn i skolen 
mm.  
 
På møtet i går ble HKFU gjort kjent med at kommunen nettopp har opprettet en gruppe, 
Forebyggende Forum, som blant annet skal se på hva man kan gjøre for å forebygge og håndtere 
seksuelt krenkende handlinger blant barn og unge. Leder i HKFU er tatt med i denne gruppen. Siden 
det er lite poeng med å «finne opp kruttet på nytt», eller at man jobber parallelt med samme sak, har 
HKFU bestemt at vi avventer hva Forebyggende Forum kommer med, slik at alle skolene i kommunen 
får samme informasjon og retningslinjer.  
 
Det ble også nevnt at man bør få i gang en dialog med de unge, da det er de som vet hva som skjer i 
miljøet. Det ble i den sammenheng informert om at Barn og Unges kommunestyre skal ha møte i 
starten av februar, der blant annet sak om bildedeling skal opp. Forebyggende Forum kommer til å 
være tilstede der.  
HKFU er enige om at dette er et todelt ansvar mellom kommune og foreldre. Selv om HKFU avventer 
hva kommunen kommer med, så har selvsagt vi som foreldre et overordnet ansvar på hva våre unge, 
lovende holder på med, så det arbeidet man allerede gjør på skolene, skal man bare fortsette med.   
 
For ordens skyld:  HKFU gjør ingenting mer konkret i denne saken før man får mer informasjon fra 
Forebyggende Forum.  
 
 


